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Sporządzono: 27.03.2025

Protokół nr XV/2025 z sesji

XV zwyczajna sesja Rady Miasta Puck
data posiedzenia: 27-03-2025

miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Puck ; ul. 1 - go Maja 13 ; 84-100 Puck

Porządek obrad

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.1.
Zatwierdzenie porządku obrad.2.
Zatwierdzenie protokołów z XIII zwyczajnej oraz XIV nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck.3.
Informacja o stanie bezpieczeństwa w mieście Puck za rok 2024.4.
Informacja o stanie bezrobocia w mieście Puck za rok 2024.5.
Informacja Burmistrza o działaniach w okresie międzysesyjnym i realizacji zgłoszonych6.
wniosków.
Informacja i komunikaty Przewodniczącej Rady Miasta.7.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025 – 2038.8.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu budżetu Miasta na 2025 r.9.
Podjęcie uchwały o zmianie Uchwały nr XXXVIII/6/2021 Rady Miasta Pucka z dnia 25.02.2021 r.10.
w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasta
Puck na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w mieszkalnych budynkach
jednorodzinnych lub lokalach położonych na terenie Miasta Puck.
Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu11.
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Puck w roku 2025.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na polskich12.
obszarach morskich przyległych do Gminy Miasta Puck w 2025 r.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków na terenie Gminy Miasta Puck, których13.
właścicielem zarządzającym jest Miasto Puck oraz warunków i zasad korzystania z tych
przystanków.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny14.
nieruchomości Skarbu Państwa.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny15.
nieruchomości Skarbu Państwa.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny16.
nieruchomości Skarbu Państwa.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny17.
nieruchomości firmy Dekpol Inwestycje – Puck Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością spółka
komandytowa.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami umowy dzierżawy18.
na czas nie oznaczony w trybie bezprzetargowym.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy19.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości w trybie20.
bezprzetargowym.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy21.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy22.
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dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami umowy dzierżawy23.
na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy24.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania25.
dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego i szkół oraz trybu przeprowadzania kontroli
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.
Wolne wnioski i informacje.26.
Zamknięcie obrad.27.

Wykaz głosowań

Zatwierdzenie porządku obrad. (2025-03-27 15:33:06)1.
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Zatwierdzenie protokołów z XIII zwyczajnej oraz XIV nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck.2.
(2025-03-27 15:34:33)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025 – 2038.3.
(2025-03-27 15:51:40)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 12 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek Podlaszewski; Justyna Thiel;
Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu budżetu Miasta na 2025 r. (2025-03-27 15:52:35)4.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 12 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek Podlaszewski; Justyna Thiel;
Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
Podjęcie uchwały o zmianie Uchwały nr XXXVIII/6/2021 Rady Miasta Pucka z dnia 25.02.2021 r.5.
w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasta
Puck na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w mieszkalnych budynkach



3

jednorodzinnych lub lokalach położonych na terenie Miasta Puck. (2025-03-27 15:53:50)
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu6.
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Puck w roku 2025. (2025-03-27 15:54:51)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na polskich7.
obszarach morskich przyległych do Gminy Miasta Puck w 2025 r. (2025-03-27 15:55:52)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków na terenie Gminy Miasta Puck, których8.
właścicielem zarządzającym jest Miasto Puck oraz warunków i zasad korzystania z tych
przystanków. (2025-03-27 15:56:54)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny9.
nieruchomości Skarbu Państwa. (2025-03-27 15:57:46)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny10.
nieruchomości Skarbu Państwa. (2025-03-27 15:58:41)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
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Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny11.
nieruchomości Skarbu Państwa. (2025-03-27 15:59:35)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny12.
nieruchomości firmy Dekpol Inwestycje – Puck Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością spółka
komandytowa. (2025-03-27 16:39:56)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 11 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 3 - Piotr Kozakiewicz; Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami umowy dzierżawy13.
na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. (2025-03-27 16:46:38)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 12 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek Podlaszewski; Justyna Thiel;
Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy14.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. (2025-03-27 16:47:40)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości w trybie15.
bezprzetargowym. (2025-03-27 16:48:27)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
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Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy16.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. (2025-03-27 16:49:16)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy17.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. (2025-03-27 16:50:12)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami umowy dzierżawy18.
na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. (2025-03-27 16:51:09)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy19.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. (2025-03-27 16:51:59)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania20.
dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego i szkół oraz trybu przeprowadzania kontroli
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. (2025-03-27 16:52:51)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela Grzejdziak; Aleksander
Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam Otrompka; Leszek Podlaszewski;
Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji
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                                    XV ZWYCZAJNA SESJA RADY MIASTA PUCK

                                             z dnia 27.03.2025

Początek obrad godzina 15.32

W sesji na 15 radnych udział wzięło             14  radnych.

Link do nagrania z posiedzenia: https://miastopuck.tv-polska.eu/

PUNKT 1

OTWARCIE SESJI I STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel dokonała otwarcia XV zwyczajnej sesji Rady Miasta
Puck wypowiadając formułę „Otwieram posiedzenie XV zwyczajnej sesji Rady Miasta Puck „.

Przywitała koleżanki i kolegów radnych, Panią burmistrz wraz ze współpracownikami, Panią mecenas,
oraz zaproszonych gości.

A także wszystkich, którzy oglądają bezpośrednią transmisję sesji.

Na sesji , zgodnie z listą obecności obecnych jest 14 radnych, więc stwierdzam, że nasze obrady są
prawomocne.

Na protokolanta XV sesji Przewodnicząca powołała p. Anetę Seweryńską- Konkel.

 

( Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu,

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).

PUNKT 2

ZATWIERDZENIE PORZĄDKU OBRAD

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poinformowała, że porządek obrad XV zwyczajnej
sesji Rady Miasta Puck został przesłany wraz z materiałami.  W dalszej wypowiedzi poinformowała o
sprostowaniu oczywistej omyłki pisarskiej dotyczącej punktu 18 porządku obrad dotyczącej tytułu,
zmiana dotyczy „ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami
umowy dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. „ na „ Podjęcie uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami umowy dzierżawy na czas nie
oznaczony w trybie bezprzetargowym.

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawę przyjęcia obecnego porządku obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 3

ZATWIERDZENIE PROTOKOŁÓW Z XIII ZWYCZAJNEJ ORAZ XIV NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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MIASTA PUCK.

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel kolejny punkt sesji to zatwierdzenie protokołów z XIII
zwyczajnej oraz XIV nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck. Protokoły były do wglądu w Biurze Rady
Miasta, czy ktoś ma jakieś uwagi? Nie widzę, przechodzimy zatem do głosowania.

Głosowało 14 Radnych , wszyscy obecni opowiedzieli się za, więc w wyniku głosowania zatwierdzono
protokoły z XIII zwyczajnej oraz XIV nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 4

INFORMACJA O STANIE BEZPIECZEŃSTWA W MIEŚCIE PUCK ZA ROK 2024.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Justyna  Thiel  kolejny  punkt  sesji  to  informacja  o  stanie
bezpieczeństwa w mieście Puck za rok 2024. Otrzymali Państwo w materiałach zestawienie przesłane
z Komendy Powiatowej Policji w Pucku. Proszę o krótką prezentację najważniejszych dla mieszkańców
informacji przedstawiciela KPP w Pucku Pana Rafała Czapnik I Z-Ca Komendanta Powiatowego Policji w
Pucku.

I Z-Ca Komendanta Powiatowego Policji w Pucku Rafał Czapnik jako nowozatrudniony w komendzie
 przedstawił się obecnym. W dalszej wypowiedzi przedstawił istotne informacje dotyczące statystyk i
danych zawartych w przedstawionej radnym informacji. Mam nadzieję,  że jest to początek naszej
współpracy owocnej dla mnie i dla państwa.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel mam nadzieję ,że tak właśnie będzie.

Burmistrz  Miasta  Puck  Hanna  Pruchniewska  zabrała  głos  w  tym  punkcie  porządku  obrad
dziękując za współpracę z policją w roku 2024.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy są jakieś pytania?

Jeśli nie ma więcej pytań możemy uznać informację o stanie bezpieczeństwa w mieście Puck za 2024
rok  za przyjętą.

PUNKT 5

INFORMACJA O STANIE BEZROBOCIA W MIEŚCIE PUCK ZA ROK 2024.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel kolejny punkt sesji to informacja o stanie bezrobocia
w mieście Puck za rok 2024. Otrzymali Państwo w materiałach zestawienie przesłane z Powiatowego
Urzędu Pracy w Pucku. Szczegółowych informacji na ten temat udzieliła radnym dyrektor PUP w Pucku
Pani Hanna Czapp. Radni mieli możliwość zadawania pytań.

Najważniejsze informacje zawarte w tym raporcie to fakt, że stan zarejestrowanych bezrobotnych
zmniejszył się w roku 2024 o 68 osób ogółem w porównaniu ze stanem z dnia 31.12.2023. W mieście
Puck również była tendencja spadkowa – mniej o 10 osób.

Stopa bezrobocia na 31.12.2024rok wynosiła w naszym kraju 5,1% natomiast w Powiecie Puckim
nieco więcej bo 5,6%.
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Analiza ofert pracy wskazuje, że w roku 2024 do PUP w Pucku zgłoszono 4952 wolne miejsca pracy,
czyli o 228 ofert więcej niż w roku 2023.

Czy Państwo też mają jakieś wnioski i uwagi  i czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Jeśli nie to możemy uznać informację o stanie bezrobocia w mieście Puck za 2024 rok za przyjętą

PUNKT 6

INFORMACJA BURMISTRZA O DZIAŁANIACH W OKRESIE  MIĘDZYSESYJNYM I  REALIZACJI
ZGŁOSZONYCH WNIOSKÓW.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel przechodzimy do kolejnego punktu obrad – Informacja
burmistrza z  działalności  w okresie  międzysesyjnym i  realizacji  zgłoszonych wniosków.  Czy Pani
burmistrz chce zabrać głos?

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel Czy ktoś ma jeszcze pytania do Pani burmistrz w tym
punkcie?

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poprosimy o krótkie przedstawienie informacji przez
panią burmistrz.

Burmistrz Miasta Puck Hanna Pruchniewska wszyscy , którzy nas śledzą czy stronę miasta czy
media  społecznościowe  doskonale  wiedzą  o  wszystkich  wydarzeniach  w  mieście.  W  dalszej
wypowiedzi  burmistrz  podsumowuje organizowane przez miasto ferie zimowe. Składa serdeczne
podziękowania dla osób zaangażowanych w organizację tych ferii oraz informacje na temat:

·         Poradni ginekologicznej w naszym puckim szpitalu.

·         Pucka Karta Mieszkańca

·         Terenowy punkt, Biuro paszportowe, bardzo duże zainteresowanie z całego powiatu, zachęcam
do wyrobienia paszportu w obecnych czasach.

·         Remont Sali ślubów w Ratuszu , w tej chwili będzie można przyjąć 50 osób

·         Trwa odbudowa restauracji przy Zielonym Mostku, po pożarze w październiku zeszłego roku

·         Remonty w  Ratuszu i przy restauracji przeprowadzają firmy z Pucka.

·         Remonty dróg w mieście

·         Budowa ciągów kanalizacji , ulica klifowa , Sambora , 12 Marca staramy się aby to było jak
najlepiej jak najszybciej, niestety to musi długo trwać

Burmistrz Miasta Puck Hanna Pruchniewska jeżeli są jeszcze pytania to jestem do dyspozycji.

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś ma jeszcze pytania do Pani burmistrz w tym
punkcie?

Nie widzę więc przechodzimy do kolejnego punktu sesji

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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PUNKT 7

INFORMACJA I KOMUNIKATY PRZEWODNICZĄCEJ RADY MIASTA.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo sprawozdanie przewodniczącej z
działań w okresie międzysesyjnym. Są jakieś pytania? Nie widzę .

Teraz przechodzimy do kolejnego punktu obrad.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poinformowała o rozpoczęciu rozpatrywania uchwał.

PUNKT 8

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ NA LATA
2025 – 2038.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały.
Projekt  został  omówiony  podczas  posiedzeń  komisji  stałych  Rady  Miasta  Puck,  mieli  Państwo
możliwość zadawania pytań.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Głosowało 14  radnych 12 opowiedziało się za 2 wstrzymało się od głosu.

W związku z tym uchwała została podjęta i otrzymuje nr XV/1/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 9

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY PLANU BUDŻETU MIASTA NA   2025 R. 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
został on też omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miasta. Czy ktoś ma uwagi w tym
punkcie ?

Nie widzę.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Głosowało 14  radnych 12 opowiedziało się za 2 wstrzymało się od głosu.

W związku z tym uchwała została podjęta i otrzymuje nr XV/2/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 10

PODJĘCIE UCHWAŁY O ZMIANIE UCHWAŁY NR XXXVIII/6/2021 RADY MIASTA PUCKA Z DNIA
25.02.2021  R.  W  SPRAWIE  OKREŚLENIA  ZASAD  UDZIELANIA  I  ROZLICZANIA  DOTACJI
CELOWYCH Z BUDŻETU GMINY MIASTA PUCK NA DOFINANSOWANIE KOSZTÓW WYMIANY
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ŹRÓDEŁ  CIEPŁA  W  MIESZKALNYCH  BUDYNKACH  JEDNORODZINNYCH  LUB  LOKALACH
POŁOŻONYCH  NA  TERENIE  MIASTA  PUCK.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli możliwość zadawania pytań na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miasta.

Czy ktoś ma jeszcze jakieś uwagi do projektu? Nie widzę.

Przechodzimy zatem do głosowania.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/3/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 11

PODJĘCIE  UCHWAŁY W SPRAWIE  PROGRAMU OPIEKI  NAD ZWIERZĘTAMI  BEZDOMNYMI
ORAZ ZAPOBIEGANIU BEZDOMNOŚCI ZWIERZĄT NA TERENIE MIASTA PUCK W ROKU 2025.  

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został też omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę.

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/4/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 12

PODJĘCIE  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  OKREŚLENIA  SEZONU  KĄPIELOWEGO  ORAZ  WYKAZU
KĄPIELISK NA POLSKICH OBSZARACH MORSKICH PRZYLEGŁYCH DO GMINY MIASTA PUCK W
2025 R.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został też omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Nie widzę.

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/5/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 13

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA PRZYSTANKÓW NA TERENIE GMINY MIASTA
PUCK, KTÓRYCH WŁAŚCICIELEM ZARZĄDZAJĄCYM JEST MIASTO PUCK ORAZ WARUNKÓW I
ZASAD KORZYSTANIA Z TYCH PRZYSTANKÓW. 
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Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel Otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość  zadawania  ewentualnych  pytań  na  posiedzeniu  wspólnym Komisji  Stałych  Rady
Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/6/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 14

PODJĘCIE UCHWAŁY PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NIEODPŁATNE
NABYCIE W DRODZE DAROWIZNY NIERUCHOMOŚCI SKARBU PAŃSTWA.  Działka 106/4

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został też omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania.

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/7/2025

PUNKT 15

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NIEODPŁATNE NABYCIE W DRODZE
DAROWIZNY NIERUCHOMOŚCI SKARBU PAŃSTWA.  Ul. Kolejowa działka 37/1

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został też omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania.

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/8/2025

PUNKT 16

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NIEODPŁATNE NABYCIE W DRODZE
DAROWIZNY NIERUCHOMOŚCI SKARBU PAŃSTWA.   Działka 38/15      

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel Otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/9/2025

PUNKT 17

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NIEODPŁATNE NABYCIE W DRODZE
DAROWIZNY  NIERUCHOMOŚCI  FIRMY  DEKPOL  INWESTYCJE  –  PUCK  SPÓŁKA  Z
OGRANICZONĄ  ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ  SPÓŁKA  KOMANDYTOWA.     Dekpol  Inwestycje  

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Poproszę Panią burmistrz o krótkie przedstawienie tej uchwały.

Burmistrz Miasta Puck Hanna Pruchniewska w swojej wypowiedzi odnosi się do historii miasta ,
historii  Rozgardu,  krawędzi  klifu,  pucczanie  zostali  pozbawieni  drogi  spacerowej,  widokowej  nad
zatoką.

Burmistrz Miasta Puck Hanna Pruchniewska przedstawia szczegóły związane z właścicielami tej
działki, warunkami zabudowy, brakiem dostępu mieszkańców Pucka do krawędzi kępy, niebieskiego
szlaku oraz negocjacjach z właścicielem nieruchomości aby uzyskać 6 metrową promenadę dostępną
dla wszystkich mieszkańców miasta. Warunki zabudowy które powstały w 2006 roku nadal obowiązują
i firma – właściciel mogłaby nie udostępniać nam tego terenu – przyszłościowej promenady.

Burmistrz Miasta Puck Hanna Pruchniewska udało się wynegocjować ten pas, potrzebna jest
obecnie Państwa zgoda abym mogła podpisać akt notarialny, akt darowizny, jest to  prawie 1500 m2 ,
o  wartości  około  1  500  000,00  zł.  Ta  uchwała  dotyczy  tylko  i  wyłącznie  tego  abyśmy przyjęli
darowiznę od tej firmy o takich parametrach.

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Justyna  Thiel  proszę  Państwa  wszystko  zostało  omówiono
szczegółowo na wczorajszej komisji wspólnej.

Osoba z publiczności  obecna na sesji prosi o możliwość zabrania głosu.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel nie udziela głosu.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś z radnych chce zabrać głos?

Radna Kinga Szczypiorowska przywitała obecnych, chce zabrać głos w imieniu mieszkańca, bo nie
został mu udzielony głos.

W  dalszej  wypowiedzi  przedstawiła  –  odczytała  informacje  mieszkańca  dotyczące  sprzeciwu
podejmowania omawianej uchwały.

Radny Adam Otrompka  Pani przewodnicząca proszę nie przekraczać swoich uprawnień, radny ma
prawo do 5 minutowej wypowiedzi.

Radna Kinga Szczypiorowska powraca do odczytania zdania mieszkańca.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel  upomina Kingę o upłynięciu 5 minutowego czasu
przeznaczonego na wypowiedź.

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

Burmistrz Miasta Puck Hanna Pruchniewska prosi o głos.

Wywiązała się dyskusja.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel zarządzam o 5 minut przerwy, do godziny 16.21

Godzina 16.27 powrócono do porządku.

Burmistrz Miasta Puck Hanna Pruchniewska insynuacje, które dzisiaj i wczoraj padały na pewno
tak  tego  nie  zostawimy,  nadużywanie  określenia  -  mieszkańca  ,  ten  pan  nie  jest  niestety
mieszkańcem.  W  dalszej  wypowiedzi  raz  jeszcze  przekazuje  informacje  dotyczące  zamysłów
dewelopera i tego co powstanie w przyszłości na tym terenie.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

Radna Ewa Włudzik   chciałam powiedzieć, że jestem mieszkanką Pucka już od 40 lat,  zawsze
spacerowaliśmy tą ścieżką, już raz nam odcięto ten odcinek i nie pozwolę aby znowu nie było dostępu
do zatoki.

Radna Kinga Szczypiorowska sprostowanie tego co czytałam , ostatnie zdanie „ apeluję o zdjęcie
powyższego punktu z porządku obrad”.

Radny Adam Otrompka Szanowni Państwo drodzy radni, Pani burmistrz , po tej sesji na pewno w
przestrzeni  publicznej  pojawią  się  błędne  informacje,  nam nie  zależy  aby  mieszkańcy  nie  mieli
dostępu do tej części.

W dalszej wypowiedzi przedstawia swoje zdanie dotyczące procedowanej uchwały, kosztów które
miasto będzie musiało ponieść w związku z budową promenady.

Wiceburmistrz Miasta Puck Piotr Ciskowski zabrał głos w temacie, w kontekście wypowiedzi Pani
radnej, nie jej zdania tylko pisma pana, który twierdzi że jest mieszkańcem , stroną w postępowaniu ,
szanujmy się w tych pismach i wnioskach.

Mówimy czy miasto ma przyjąć grunt czy też nie, ale inwestor przekazuje nam grunt, którym ma
możliwość dysponować.

Tak naprawdę uregulujemy zejście nielegalne, które jest w tej  chwili.  Dzisiaj  prosimy państwa o
przyjęcie tej uchwały.

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

Osoba z publiczności próbuje zabrać głos.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel nie udzielam panu głosu proszę nie zabierać głosu
jeżeli nie został on udzielony.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych  11 opowiedziało się za , 3 przeciw

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

https://miastopuck.tv-polska.eu/
https://miastopuck.tv-polska.eu/
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W związku z tym uchwała została podjęta i otrzymuje nr XV/10/2025

PUNKT 18

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE MIĘDZY STRONAMI
UMOWY DZIERŻAWY NA CZAS NIE OZNACZONY W TRYBIE BEZPRZETARGOWYM.  Invest
Puck

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli możliwość zadawania dodatkowych pytań . Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie
porządku obrad?

Wiceburmistrz Miasta Puck Piotr Ciskowski zabrał głos w tym punkcie , w swojej wypowiedzi
odniósł się do nazwy projektu do zastosowanej przez przewodniczącą zmiany z „ czas oznaczony” na „
czas nie oznaczony”, proszę pamiętać, że wczoraj debatowaliśmy już nad projektem z zapisem na
czas nie oznaczony.

Wystąpił problem techniczny z zastosowaniem w Systemie Rada zmiany nazwy uchwały.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poprosiła o odniesienie się mecenas do braku zmiany
w systemie.

Mecenas Joanna Ostrowska  odniosła się do braku zmiany słowa w systemie,  radni  doskonale
wiedzą nad czym głosujemy więc  nie  widzę  przeciwskazań do  przeprowadzenia  mimo wszystko
głosowania, mamy protokół w którym jest zaprotokołowane dokładnie nad czy radni głosują.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Justyna  Thiel  na  posiedzeniu  komisji  już  głosowaliśmy  nad
projektem z oznaczeniem czasu dzierżawy na czas nie oznaczony.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych, 12 opowiedziało się za 2 osoby przeciw

W związku z tym uchwała została podjęta i otrzymuje nr XV/11/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 19

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE MIĘDZY STRONAMI
KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NA CZAS OZNACZONY W TRYBIE BEZPRZETARGOWYM.      
ul. Nowa

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały.
Projekt został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń Komisji .

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy jeszcze jakieś uwagi w tym punkcie porządku
obrad?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/12/2025
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Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 20

PODJĘCIE  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  WYRAŻENIA  ZGODY  NA  ODDANIE  W  DZIERŻAWĘ
NIERUCHOMOŚCI W TRYBIE BEZPRZETARGOWYM.  (dotyczy ul. Bogusława)

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/13/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 21

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE MIĘDZY STRONAMI
KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NA CZAS OZNACZONY W TRYBIE BEZPRZETARGOWYM.  ul.
Swarzewska 160m2

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/14/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 22

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE MIĘDZY STRONAMI
KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NA CZAS OZNACZONY W TRYBIE BEZPRZETARGOWYM.  ul.
Swarzewska 100m2

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/15/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.
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PUNKT 23

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE MIĘDZY STRONAMI
UMOWY  DZIERŻAWY  NA  CZAS  OZNACZONY  W  TRYBIE  BEZPRZETARGOWYM.   ul.
Żarnowiecka

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/16/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 24

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE MIĘDZY STRONAMI
KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NA CZAS OZNACZONY W TRYBIE BEZPRZETARGOWYM.  ul.
Kasztanowa

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/17/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 25

PODJĘCIE  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  ZMIANY  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  USTALENIA  TRYBU
UDZIELANIA I ROZLICZANIA DOTACJI DLA PLACÓWEK WYCHOWANIA PRZEDSZKOLNEGO I
SZKÓŁ ORAZ TRYBU PRZEPROWADZANIA KONTROLI  PRAWIDŁOWOŚCI  ICH POBRANIA I
WYKORZYSTANIA. 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XV/18/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 26

WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś z  państwa chciałby zabrać głos w tym
punkcie?

Burmistrz  Miasta  Hanna  Pruchniewska  zabrała  głos  w  tym  punkcie  ,  tradycyjnie  przekażę
Państwu  parę informacji:

·         dotyczące naborów do przedszkoli, szkół

·         zaproszenie do udziału w akcji Pola Nadziei 30 marca -  tutaj nasza społeczność angażuje się,
integruje i wspomaga to wydarzenie, proszę o pomoc dla hospicjum.

·         17.04.2025 r. darmowa mammografia

·         Pchli targ odbędzie się jeszcze w kwietniu

 

Inne wydarzenia proszę śledzić na naszych stronach.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś jeszcze chciałby się wypowiedzieć w tym
punkcie?

Więcej wniosków i informacji nie było.

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

PUNKT 27

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

Na  tym Przewodnicząca  Rady  Miasta  Puck  Justyna  Thiel  zakończyła  posiedzenie,  wypowiadając
formułę „Zamykam XV zwyczajną sesję Rady Miasta Pucka ”.

Godzina: 16.57

sporządził
Aneta Seweryńska-Konkel

przewodniczący
Justyna Thiel

https://miastopuck.tv-polska.eu/

